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Nr AO.0002.00007.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXVII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 30 maja 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:40 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                       

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman, D.Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej 

wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o.    

w Koninie; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze 

bezprzetargowej, nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę dojazdową; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego; 

d) w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja                   

w Kleczewie; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew 

prawa własności nieruchomości; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej; 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze przetargu 

ograniczonego; 

h) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa własności 

nieruchomości oraz ustanowienie służebności przesyłu; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

8. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew                             

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy    

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022”. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z  LXXIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół z  LXXIV 

sesji był do wglądu w biurze rady oraz został wysłany radnym na skrzynki mailowe w celu 

zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie głosowania w sprawie 

jego przyjęcia. 
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXIV sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                       

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  M. Trzewiczyński,                   

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 21 marca 2023 r. do 22 maja 2023 r. przedstawił 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do zagospodarowania placu rekreacyjnego 

pomiędzy ulicami 50-lecia Kopalni Konin oraz 11 Listopada w Kleczewie zapytał kiedy 

zostaną zakończone wszystkie prace związane z tą inwestycją?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że najdroższa część 

inwestycji została zrealizowana. Gmina będzie starała się pozyskać środki na budowę kolejnego 

etapu wraz ze ścieżkami placu zabaw dostosowanego dla potrzeb dzieci                                                 

z niepełnosprawnościami. Wszystkie kolejne etapy będą wykonywane sukcesywnie. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, dlaczego gmina nie przystąpiła do programu   

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont i budowę dróg, z którego można by było 

rozbudować drogę w Józefowie, czy wybudować ulicę Piaski w Kleczewie? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że gminę ogranicza 

niepewna sytuacja finansowa. Następnie dodał, że dokumentacja i wstępnie oszacowane 

kosztorysy są już przygotowane, dlatego też jak tylko będzie taka możliwość, gmina będzie 

aplikowała o dodatkowe środki z innych projektów.  

Koleje pytanie wiceprzewodniczącego Dariusza Michalaka dotyczyło kontroli zbiorników 

bezodpływowych na terenie gminy. Zapytał,  jak będzie ona wyglądała? Czy osoby uprawnione 

do ich przeprowadzania będą miały specjalne uprawnienia? Czy mieszkańcy będą wcześniej 

informowani o terminie tych kontroli?  

Odpowiedzi udzielił kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski. Wyjaśnił, że w pierwszej 

kolejności rozsyłane będzie zawiadomienie do mieszkańców w celu zebrania informacji               

o posiadanych zbiornikach. Następnie u mieszkańców, którzy nie przedłożą takiej informacji 

zostanie przeprowadzona kontrola w zakresie lokalizacji, zabezpieczenia, sposobie budowy         

i wykonania zbiornika, jego pozwolenia na budowę czy ilości wywożonych nieczystości 

płynnych. Następnie dodał, że kontrolę przeprowadzi urzędnik gminny z upoważnienia 

burmistrza.  
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy po spotkaniu burmistrza                                      

z przedstawicielami Wód Polskich na temat zagospodarowania zbiorników wodnych na terenie 

gminy, wiadomo czy Struga Kleczewska będzie zasilana wodą? Czy istnieje zagrożenie, że 

dojdzie do uszkodzenia budynków znajdujących się na tych terenach spowodowana 

nadmiernym ich osuszeniem? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew podkreślił, że pojawia się na każdym istotnym spotkaniu, 

w celu dbania o interesy mieszkańców. Wyjaśnił, że z ekspertyzy wynika, że w momencie kiedy 

teren ten zostałby nadmiernie osuszony, mogłoby dojść do wielu katastrof budowlanych. 

Przedstawiciele zapewnili jednak, że wszystkie zbiorniki wodne w tej okolicy będą połączone, 

co spowoduje utrzymanie poziomu wody na stałym poziomie.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej 

Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. w Koninie. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja Budżetu i Finansów, Komisja 

Samorządowa oraz Komisja Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/573/2023 w sprawie zatwierdzenia wyników 

kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. w Koninie: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7b)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej, 

nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę dojazdową. Powyższe uzasadnienie stanowi 
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załącznik do protokołu. Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/574/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej, nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę 

dojazdową: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7c) ) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/575/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7d)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja                                     

w Kleczewie. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja Budżetu                

i Finansów oraz Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/576/2023 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja w Kleczewie: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7e)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa 

własności nieruchomości.  Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja 

Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska oraz Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/577/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa własności nieruchomości: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7f)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja Rolnictwa, 

Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska oraz Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/578/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

własności nieruchomości w drodze bezprzetargowej: 
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7g)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze przetargu 

ograniczonego. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Komisja Rolnictwa, 

Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska oraz Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/579/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

własności nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7h)  Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa własności nieruchomości 

oraz ustanowienie służebności przesyłu. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. Ponadto, wniosła o wprowadzenie autopoprawki w § 2. ust.1 przedmiotowej 

uchwały: wyraża się zgodę na ustanowienie na rzecz PAK Kopalni Węgla Brunatnego Konin 

S.A. z siedzibą przy alei 600-lecia 9, 62-540 Kleczew i jej następców prawnych, na czas 

nieoznaczony, jednak nie dłużej niż na okres eksploatacji urządzeń energetycznych, 

nieodpłatnej służebności przesyłu na części nieruchomości, o których mowa w § 1.  Komisja 

Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska oraz Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy tereny, które gmina zamierza nabyć 

obejmują tereny, na którym odbywał się ostatnio np. rajd Mistrzostw Polski? Czy są to raczej 

tereny przewidziane pod inne cele? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że częściowo są to te tereny. Będą one 

uzupełniać bazę gruntów i stanowić całościowy kapitał, jeśli chodzi o mienie komunalne 

gminy. 
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Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski podkreślił, że nabycie tych terenów 

jest jednym z najważniejszych zadań do zrealizowania w tej kadencji. Umożliwi to 

przygotowanie dodatkowych zasobów dla budżetu Gminy Kleczew. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały z autopoprawką bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/580/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Gminę Kleczew prawa własności nieruchomości oraz ustanowienie służebności przesyłu: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7i)  Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, wniosła o wprowadzenie autopoprawki. Związana 

jest ona ze zwiększeniem kwoty 17.395,00 zł w dziale opieka społeczna. Są to środki, które 

wpłynęły jako zwrot dochodów Urzędu Wojewódzkiego w związku z rozliczeniem środków 

dodatków stałych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, łącznie z autopoprawką zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/581/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r. 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 7j)  Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVII/582/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński) 

Ad 8. Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że sprawozdanie 

z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew  z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022” było udostępnione do wglądu w biurze 

rady oraz zostało wysłane radnym na skrzynki mailowe w celu zapoznania.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 9. Wolne wnioski. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał list otrzymany 

od dyrektor M-GOK Magdaleny Siupy, cyt.: Już za kilka dni 10 czerwca 2023 roku mija 160. 

rocznica Bitwy pod Kleczewem. Pragniemy, aby społeczność lokalna, władze samorządowe 

naszej gminy oraz instytucje i organizacje działające na terenie Gminy Kleczew włączyły się    

w upamiętnienie tego wydarzenia. Walczący w powstaniu styczniowym w tym w Bitwie pod 

Kleczewem powstańcy dali przykład umiłowaniu ojczyzny i poświęcenia. Kładli na szale swoje 

życie, aby wolna i zjednoczona Polska mogła ponownie zająć godne miejsce wśród wolnych 

państw świata. Kleczewskie, samorządowe instytucje kultury przygotowały bogaty program 

obchodów 160. rocznicy Bitwy pod Kleczewem włączając się tym samym do niezliczonego 

grona instytucji kultury i miejscowości, które czczą pamięć o ofierze Powstania Styczniowego. 

Nasze uroczystości odbędą się w sobotę 10 czerwca. Rozpocznie je o godzinie 18 msza święta 

w Kościele Parafialnym w Kleczewie. Następnie zaplanowane zostało przejście z kościoła          

w asyście pocztów sztandarowych na cmentarz parafialny, gdzie przy Mogile Powstańców 

Styczniowych odbędzie się apel pamięci. Uroczystości zakończą się na placu przy siedzibie 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie koncertem pieśni patriotycznych                       

i plenerową projekcją filmu Szwadron. Serdecznie zapraszamy Szanownych Państwa Radnych 

Rady Miejskiej w Kleczewie, myślę że nie tylko do wzięcia udziału w tej uroczystości. Udział   

w uroczystościach Szanownych Państwa Radnych niewątpliwie przyczynił się do wzmocnienia 

przekazu historycznego zwiększy rangę uroczystości i będzie świadectwem wspólnoty 

społeczności lokalnej”. 

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński udzielił głosu radnemu 

Andrzeju Pawlaczykowi, który poinformował, że otrzymał list od osoby, która aplikowała na 

stanowisko kierowcy w Urzędzie Gminy i Miasta. Zapytał dlaczego nikt spośród aplikujących 

kandydatów nie został zatrudniony, mimo dużego zainteresowania?  
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Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że rzeczywiście 

zainteresowanie ogłoszeniem o pracę było bardzo dużo, jednak zdecydowana większość 

kandydatów nie spełniała wymaganych kryteriów. Ponadto, po dokonaniu analizy 

porównawczej kosztów utrzymania kierowcy z kosztami delegacyjnymi pracowników,                

w ramach oszczędności, podjęto decyzję o niezatrudnianiu kierowcy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że w nocy z 27 na 28 

maja br. na ulicy Warszawskiej w Kleczewie nieznany sprawca porysował gwoździem 

samochody. Sprawa została zgłoszona na policję, jednak okazało się, że monitoring nie 

obejmuje ulicy Warszawskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył,  że jest to jedna           

z głównych ulic w Kleczewie, dlatego też powinna być monitorowana.  

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że sprawa jest mu znana, ponieważ 

jedna z mieszkanek zgłosiła się z tym problemem do Urzędu Gminy. Nie ma jednak możliwości 

monitorowania wszystkich ulic w Kleczewie. Zabezpieczone są ulice wjazdowe i wyjazdowe 

do Kleczewa oraz miejsca, w których wcześniej odnotowywano najwięcej przestępstw. 

Następnie podkreślił, że zgodnie z raportem przygotowanym przez policję gmina Kleczew jest 

najbezpieczniejszą gminą w powiecie konińskim. 

W tym miejscu, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie udzielił głosu Pani Katarzynie 

Paluszewskiej, która zwróciła się do burmistrza Gminy  i Miasta Kleczew Mariusza 

Musiałowskiego z pytaniem, dlaczego urząd gminy nie funkcjonuje w taki sposób, w jaki 

powinien funkcjonować? Wyjaśniła, że umówiła się z jednym z pracowników gminy na 

konkretny dzień, po czym po jej przybyciu okazało się, że pracownik ten wykonuje inne zadania 

pracownicze i nie może jej przyjąć. Zaznaczyła, że sytuacja powtórzyła się dwukrotnie.  

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski odpowiedział, że urząd funkcjonuje                            

w odpowiedni sposób i zgodnie z tym, co zauważyła jego przedmówczyni, pracownicy mają 

także inne obowiązki, niekoniecznie związane z pracą za biurkiem. Podkreślił, że jeżeli jednak 

miała miejsce taka sytuacja, w której interesant umawia się z urzędnikiem na konkretną 

godzinę, a nie ma go w biurze, to może za taką sytuację przeprosić bo nie powinno do niej 

dojść.  Poinformował także, że jeżeli ktoś jest niezadowolony z pracy urzędu to ma prawo 

złożyć oficjalną skargę. W Urzędzie Gminy przy wejściu pojawiła się także specjalna 

skrzyneczka, do której można wrzucać anonimową ankietę dotyczącą satysfakcji obsługi 

interesanta.  

Pani Katarzyna Paluszewska zapytała jak długo musi czekać na odpowiedź do wniosku 

złożonego w zeszłym roku dotyczącego wykupu działki przy ulicy 600-lecia w Kleczewie? 

Następnie dodała, że miała odbyć się wizytacja terenowa Pana burmistrza i kierownika  

Stanisława Maciejewskiego, która do dnia dzisiejszego nie została przeprowadzona. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że w jego kalendarzu 

zaplanowany jest wyjazd w teren w przedmiotowej sprawie, który został wpisany w pierwszym 

możliwym terminie. Następnie podkreślił, że wszystkie sprawy załatwiane w urzędzie są 

przeprowadzane w majestacie prawa z dochowaniem wszelkiej procedury.  

W tym miejscu, kierownik referatu IGN Marta Sobczak zabrała głos informując, że Pani  

Katarzyna Paluszewska nie jest właścicielem nieruchomości i występuje w imieniu innego 

podmiotu. 
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Pani Katarzyna Paluszewska odniosła się do powyższej wypowiedzi tłumacząc, że występuje 

w imieniu syna i jeżeli będzie taka konieczność przygotuje pełnomocnictwo notarialne. 

Następnie, zwróciła się do Przewodniczącego i radnych Rady Miejskiej z zapytaniem, czy może 

złożyć wniosek  do Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie wykupu gminnej działki? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odpowiedział, że Rada Miejska nie jest 

organem, który może procedować przedmiotową sprawę, ale jeżeli wniosek zostanie złożony, 

Rada Miejska postara się pomóc. Następnie, przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

udzielił głosu Panu Krzysztofowi Kwiatkowskiemu. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Zastanawiałem się, czy dzisiaj się tutaj pojawić i poruszać 

pewne kwestie, czy też zostawić te sprawy, które ulatują gdzieś tam w społeczeństwie. Niech 

każdy dopisuje swoją ideologię do danych wydarzeń. Postanowiłem jednak tutaj przyjść ze 

względu na to, że chyba każdy z nas  zawsze walczy w sytuacjach trudnych o swoją godność 

jako człowieka. I ludzie, którzy tą godność w jakikolwiek sposób próbują nadszarpnąć nie mogą 

pozostać bezkarni, ale to też nie o to chodzi. Nie może dochodzić do sytuacji, do których doszło 

i które miały miejsce. Ja mam tylko kilka pytań. Nie są to w żaden sposób trudne pytania . Panie 

Burmistrzu wiemy doskonale o tym, że zostałem zwolniony z pracy. Jednocześnie chcę na 

samym początku podkreślić, że nie mam z tym żadnego problemu. Żyję zdecydowanie                       

z większym uśmiecham, niż przez ostatnie trzy, może cztery miesiące. Jednak sposób w jaki to 

się odbyło pozostawia wiele do życzenia. Chciałem tylko zapytać Pana Burmistrza czy Pan 

Burmistrz miał jakiekolwiek zastrzeżenia w stosunku do mojej pracy? Chciałam to wyjaśnić, bo 

często było tak, że po prostu tych możliwości po drodzE nie było. Pan Burmistrz przekazywał 

mi jedną informację, później Pani dyrektor przekazywała drugą. Ja już w pewnym momencie 

gdzieś się pogubiłem. A lubię czuć się w pewien sposób odnaleziony we własnych myślach.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że nie może oceniać 

pracy Pana Krzysztofa Kwiatkowskiego, ponieważ nie był on jego bezpośrednim 

pracownikiem. Następnie wyjaśnił, że dla niego osobami decyzyjnymi są kierownicy referatów 

czy dyrektorzy jednostek, którzy samodzielnie kształtują swój model zatrudnienia 

pracowników, a jemu jedynie raportują swoje działania. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski podziękował za zadowalającą odpowiedź i z kolejnym pytaniem 

zwrócił się  do dyrektor M-GOK Magdaleny Siupy, dlaczego zatem w pewnym momencie całą 

odpowiedzialność za jego zwolnienie zrzuciła na burmistrza Gminy i Miasta Mariusza 

Musiałowskiego? Poprosił o wyjaśnienie na jakiej podstawie został zwolniony, skoro nie miał 

możliwości wykazania się jakim jest pracownikiem? 

Radca prawny Pan Marcin Janiak poprosił o zabranie głosu, jednak Przewodniczący Maciej 

Trzewiczyński zasugerował, że pytanie było skierowane do dyrektor M-GOK, dlatego też 

poprosił, aby to ona udzieliła na nie odpowiedzi.  

Dyrektor M-GOK Magdalena Siupa wyjaśniła, że sytuacja w M-GOK była tak napięta, że 

poprosiła o pomoc radcę prawnego, który prowadził negocjacje między nią, a byłym 

pracownikiem Panem Krzysztofem Kwiatkowskim. Następnie dodała, że w jej ocenie są to 

sprawy, które zostały już omówione. 

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski poprosił, aby Przewodniczący nie pozbawiał 

możliwości zabrania głosu Panu mecenasowi, ponieważ pracuje dla M-GOK w Kleczewie i jest 

wtajemniczony w przedmiotową sprawę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński wyjaśnił, że nie pozbawił Pana 

mecenasa możliwości udziału w sesji, tylko powiedział, że pytanie było skierowane do dyrektor  

M-GOK Magdaleny Siupy, dlatego to właśnie ją poprosił o udzielenie odpowiedzi. Jeżeli Pani 

dyrektor chciała, żeby w wystąpieniu reprezentował ją Pan mecenas to miała i ma możliwość 

przekazania mu głosu. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski w nawiązaniu do wypowiedzi dyrektor M-GOK Magdaleny Siupy 

dopowiedział, że to nie on stworzył napiętą sytuację. Dyrektor pierwszego dnia po objęciu 

stanowiska przyszła do pracy z konkretnymi zadaniami. Na drugie, czy trzecie spotkanie 

pojawiła się już z radcą prawnym. Następnie dodał, że na jednym ze spotkań został mu 

przedstawiony  dokument do podpisania. Po jego przeanalizowaniu podjął decyzję, aby go nie 

podpisywać, ponieważ zawierał poważne błędy. Wynegocjował kolejne spotkanie, które 

odbyło się przy udziale burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Mariusza Musiałowskiego.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski potwierdził, że uczestniczył w tym 

spotkaniu. Dodał, że jego rolą jest reprezentowanie gminy Kleczew i jednostek, które są z nią 

związane, w tym dbanie o interesy pracowników czy dyrektorów. Poinformował, że w jego 

obecności zostało podpisane porozumienie, dlatego też każda ze stron wiedziała na jakie 

warunki się godzi. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że dokument, o którym wspomniał burmistrz Mariusz 

Musiałowski dotyczył roszczeń z tytułu wypłaty za wypracowane nadgodziny. Potwierdził, że 

dokument ten został przez niego podpisany, po czym udał się do księgowości i o niego poprosił. 

Okazało się jednak, że w księgowości tego dokumentu nie ma. 

Burmistrz Gminy i Miasta  Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że jeżeli taka sytuacja 

miała miejsce to należy ten fakt zgłosić odpowiednim organom. Skłonny jest jednak 

zaryzykować stwierdzeniem, że  takiej sytuacji po prostu nie było.  

W tym miejscu, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński udzielił 

głosu mecenasowi Panu Marcinowi Janiakowi.  

Mecenas Marcin Janiak zasugerował, że Pan Krzysztof Kwiatkowski w swoim dzisiejszym 

wystąpieniu chce sobie coś ugrać. Stwierdził, że nie ma sensu kontynuować tej rozmowy, 

ponieważ Pan Krzysztof Kwiatkowski został pouczony o wszystkich przysługujących mu 

prawach. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski nie zgodził się ze swoim przedmówcą, twierdząc że nie przyszedł 

na sesję z zamiarem ugrania czegokolwiek. Zdecydował się na wystąpienie, żeby wyjaśnić 

pewne kwestie związane z jego zwolnieniem z pracy i sprecyzować pomówienia krążące             

w społeczności gminnej dotyczące jego osoby.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński podziękował Panu 

Krzysztofowi Kwiatkowskiemu i udzielił głosu Radnemu Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Robertowi Popkowskiemu.  

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Robert Popkowski podziękował za możliwość 

uczestniczenia w dzisiejszej sesji,  po czym złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca.         

W dalszym swoim wystąpieniu podkreślił, że Gmina Kleczew jest jedną z prężnie działających 

gmin w powiecie konińskim, z dużym potencjałem rozwoju. Dodał, że liczy na to, że                      

w najbliższej przyszłości miasto Konin, które jest sercem powiatu, będzie pozytywnie 
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oddziaływało na gminy. Bo to dzięki gminom miasto może się rozwijać. Na koniec zdeklarował 

swoją pomoc wszystkim, którzy jej potrzebują, zapraszając do Urzędu Marszałkowskiego. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski podziękował radnemu Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego Robertowi Popkowskiemu za przybycie i możliwość 

spotkania. Następnie, przedłożył Radzie Miejskiej raport o stanie Gminy i Miasta Kleczew za  

2022 rok.  

Ad 10. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXVII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                               Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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